
Subject: На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов; относно Изменение и допълнение на 
Наредбата за прием в детски градини 

 

Здравейте господин Чобанов,  

 

Пише Ви една от хилядите майки, чието дете не е прието в детска градина. Повечето 

хора, като мен, не могат да си позволят частна такава и единстненият им вариант остава 

да напуснат работа!  

 

Не знам кой и как е решил да намали групите преди години и как е очаквал, по този 

начин, да реши един проблем, като го направи още по-голям?!  

 

Мисля, че не е късно тази грешка да се поправи!  

 

Подкрепям връщането на предишния брой за прием на деца и въвеждането на минимум 

3 години постоянен адрес на едно място за кандидатстване!  

 

Поздрави!  

Калина Стефанова  

 


